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Abstract (en)
[origin: EA032174B1] A snow-removal trailer (1) intended to be towed by a vehicle (2) with a towing hitch, said snow-removal trailer (1) comprising
a chassis (3) extending in a first direction (I-I) and comprising a snow-removal blade (4, 5), and at least one selectively orientable wheel (6a-6d)
supporting the chassis (3). A drawbar (8) is articulated to the chassis (3) with pivoting, and pivoting means (10) allow the selective pivoting
movement of the chassis (3) of the trailer with respect to the drawbar (8) and the fixing of the relative angular position of the chassis (3) of the trailer
and of the drawbar (8) between a transport position and at least one operating position.

Abstract (fr)
Remorque de déneigement (1) destinée à être tractée par un véhicule (2) à attelage de remorquage, ladite remorque de déneigement (1)
comportant un châssis (3) s'allongeant selon une première direction (1-1) et comportant une lame de déneigement (4, 5), et comportant au moins
une roue (6a-6d) sélectivement orientable portant le châssis (3). Le timon d'attelage (8) de la remorque est articulé à pivotement au châssis (3) de
la remorque (1), et des moyens de pivotement (10) permettent de sélectivement déplacer à pivotement le châssis (3) de remorque par rapport au
timon d'attelage (8) et de fixer la position angulaire relative du châssis (3) de remorque et du timon d'attelage (8) entre une position de transport et
au moins une position de déneigement.
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